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Ulica Spokojna zmodernizowana

- Cieszę się, że mogę przekazać mieszkańcom kolejne dobre informacje. Zakończyliśmy właśnie remont ulicy Spokojnej na osiedlu Orłowo. Na tę inwestycję miasto
otrzymało 95% dofinansowania z Programu Inwestycji Strategicznych, a pozostała część kwoty to środki z budżetu miasta Starachowice – wyjaśnił Prezydent
Miasta Marek Materek.

November 7, 2023

Ulica Spokojna zmodernizowana

Prezydent Marek Materek podczas konferencji prasowej przekazał kolejne dobre informacje dotyczące modernizacji drogowych. Tym razem informacje
dotyczyły wyremontowanej ulicy Spokojnej na osiedlu Orłowo. Na ten remont mieszkańcy czekali wiele lat, a dziś mogą korzystać z bezpiecznej drogi. Obecni
na konferencji radni miejscy Michał Walendzik i Włodzimierz Orkisz podkreślali, że dzięki dobrej współpracy na linii mieszkańcy-samorząd miejski kolejne drogi
zmieniają swoje oblicze.



Modernizowana ulica znajduje się na dużym wzniesieniu. Po zakończeniu prac i położeniu nowej nawierzchni utwardzonej znacznie zwiększy się ilość wód
opadowych możliwych do przyjęcia. W ramach inwestycji wykonana została nowa nawierzchnia z kostki betonowej wraz ze zjazdami w istniejącym pasie
drogowym, nowe pobocza oraz odwodnienie i kanał technologiczny.

O szczegółach prac mówił wykonawca Sławomir Zieliński z firmy MOBIS – Wykonaliśmy ponad 200 metrów kanału technologicznej, kostki brukowej 1200m. Nie
mieliśmy problemów z wykonaniem, wszystko odbywało się zgodnie z harmonogramem.

Swojego zadowolenia z realizacji modernizacji nie kryli również obecni na konferencji radni Rady Miejskiej w Starachowicach.



- Cieszę się ze cierpliwość mieszkańców została wynagrodzona. Obecnie jest to ulica z prawdziwego zdarzenia, a co szczególnie ważne posiada kanalizację
deszczową. Dziękuję wszystkim, którzy przyczynili się do realizacji inwestycji – powiedział Przewodniczący Rady Miejskiej w Starachowicach Michał Walendzik.

Radny Włodzimierz Orkisz zwracał również uwagę na szerokie podejście włodarza miasta do spraw drogowych – Chciałbym podkreślić zaangażowanie Prezydenta
Marka Materka, które pozwoliło na realizację tej ważnej dla mieszkańców kwestii. Warto podkreślić, że działania samorządu miejskiego skupiają się na drogach na
terenie całego miasta. Za to należą się słowa uznania i podziękowania.
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W hołdzie harcerskiej tradycji

Do 22 czerwca w muzealnej "Galerii w Wieży" możecie Państwo oglądać niezwykłą wystawę harcerskiej historii. "100 lat Hufca ZHP w Starachowicach" to tytuł wspomnieniowego wernisażu, który wpisany jest w
obchody jubileuszu stulecia harcerstwa w naszym mieście.

Więcej...
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April 16, 2025

Rocznica Zbrodni Katyńskiej

Starachowiczanie uczcili pamięć 85. rocznicy Zbrodni Katyńskiej. W kolejną rocznicę tych tragicznych wydarzeń złożono hołd ofiarom zbrodni. W miejskich uroczystościach samorząd reprezentowali Zastępca
Prezydenta Miasta Elżbieta Gralec oraz radni miejscy.

Więcej...

April 16, 2025

Żelazne Gody Państwa Rusinów

Państwo Janina i Lucjan Rusinowie świętowali swoje Żelazne Gody. Starachowiczanie mają za sobą już 65 lat wspólnego życia małżeńskiego. Z tej okazji w obecności Prezydenta Miasta Marka Materka odnowili oni
swoją przysięgę małżeńską.

Więcej...

April 16, 2025

Poznaliśmy raport o stanie uzależnień cyfrowych

Znamy już wyniki anonimowej ankiety przeprowadzonej wśród uczniów starachowickich szkół podstawowych. 20 pytań, 578 uczniów i 8 szkół podstawowych - to najważniejsze liczby raportu, który jest
podsumowaniem ankiety dotyczącej uzależnień cyfrowych. Tylko u nas publikujemy ten raport. Zachęcamy do lektury!
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